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Jag läste idag i lokaltidningen att Stockholms stad planerar att göra en historisk satsning på cykelbanor. 
Mitt medborgarförslag handlar om bygga en cykelbana på Rålambsvägen från Västerbron i riktningen mot 
Fredhäll. Det finns redan en cykelbana i den motsatta riktningen (dvs. mot Västerbron), som är helt ok. Men 
när jag cyklar tillbaka hem är jag tvungen att cykla på körbanan, trots att det finns alla möjligheter att bygga 
en cykelbana där. Vägen är mycket bred och skulle rymma en cykelbana utan problem.  

Vänligen, 


